
Kaj je novega v občini
Čas počitnic je že zanami, gore

lubenic in paprik na živilskem
trgu, precej debela odeja rume-
nega listja v parku pred univer-
zo in šolarji s knjigami že nazna-
njajo bližajočo se jesen. Letni čas
je, ko pobiramo plodove, ko že
premišljujemo o zaključnih ra-

čunih, ko pptihem govorimo o
uspešnosti in neuspešnosti. Kaj
je novega v naši občini, s čim se
lahko že takoj pohvalimo? S fo-
toaparatom in beležko v rokah
smo skušali zabeležiti le nekate-
re pridobitve, zlasti tiste, ki so
nas razveselile ob vrnitvi s po-
čitnic.

Vse krajane KS Poljane je tako pričakala nova pošta y pravem ponaenu besede, čeprav
prostorom v novi stolpnici na Ambroževem trgu pravijo poštni oddelek. Morda zato, ker
je majhna; v njej pa je vseeno moč dobiti vse poštae usluge - celo paket lahko
odpošljete. Pošta je odprta od 8. do 18. ure; promet se iz dneva v dan veča in takoj naj
Dovemo. da ni še nobene pritožbe na račun dela prijaznih uslužbenk za okenci.

Če smo že na Ambroževem trgu, zapišimo še besedo ali dve o številu stanovanj y novo
zgrajenih stolpnicah. Doslej je zgrajenih namreč okoli sto stanovanj, od tega petinštiri-
deset družbenih. Zraven gradijo še zadnji objekt, v katerem bo okoli petdeset stanovanj.
Projektant, investitor in izvajalec del je GP GBOSUPLJE, vsa stanovanja pa so nadvse
sodobno opremljena. Počakati bo treba še na ureditev okolice in rešiti vprašanje dovoza.

Gospodinje v krajevni skupnosti Kolodvor pa so se že navadile na novo trgovino, ki jo je-
ob novi TV stavbi uredilo podjetje Žito.

Od 16. avgusta dalje, ko so trgovino odprli, promet iz dneva v dan narašča in vse kaže
da se je mvesticija v ta lokal izplačala. Je sicer nekaj pomislekov zaradi bifeia. a bi se z
razpravljanjem o dobrih in slabih straneh tega in drugih podobnih gostinskih lokalov
spustui v krog, kjer bi hotel imeti vsak svoj prav.

Ker pravi gostitelj ponudi sladico
na koncu, naj tako storimo tudi mi.
Tisto, kar je v naši občini vredno
največje pohvale. je stanovanjski
blok v Kersnikovi ulici 11. En di-
mnik in en velik onesnaževalec zra-
ka v naši občini je manj. Ta blok so
namreč priklopili na toplovodno
omrežje in v črnem oblaku nad našo
občino je nastala maihna. a po-
membna bela lisa. Upamo le, da jo
bodo opazili tudi delegati in člani
hišnih s vetov ter vsi ostali in se lotili
podobnih posegov tudi drugod.
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